
Z Á P I S N I C A 

 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Dojč, ktoré sa konalo dňa 18. júna 2015. 

 

 

Zasadnutie zahájené o 19:00 hod. 

 

 

Navrhnutý program:  

1. Otvorenie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

2. Kontrola uznesení 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Záverečný účet obce 

5. Odborné stanovisko hlavného kontrolóra k Záverečnému účtu obce 

6. Zmena rozpočtu obce Dojč na rok 2015 Rozpočtovým opatrením starostky obce č. 4/2015 

7. Stanovisko hlavného kontrolóra k zmene rozpočtu Rozpočtovým opatrením starostky obce č. 

4/2015 

8. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na II. polrok roku 2015 

9. Rôzne – čistenie potoka- informácia 

- Dolinský potok a ţumpové splašky, príprava VZN 

- poplatky – doplnenie hody 

- informácia – priebeh prác v ZŠ 

- ţiadosti Rodičovského zdruţenia 

10. Informácia o činnosti starostky 

11. Interpelácie občanov 

12. Diskusia 

13. Uznesenia 

14. Záver 

 

 

Prítomní: 

starostka: PaedDr. Slavomíra Melišová 

poslanci: 

 Ing. Pavol Zich, 

 Bc. Martina Gajarová 

 Katarína Čelústková 

 Ing. Andrej Vician 

hlavný kontrolór obce: Ing. Dušan Frndalovics 

Neprítomný: Ing. Svetlana Šefčíková, Ing. Peter Orság, Mgr. Zuzana Macková, JUDr. Antónia 

Mikulíková, Bc. Júlia Kozánková 

Prítomných 4 poslancov  

Ostatní prítomní občania podľa prezenčnej listiny. 

 

 

 

 



Starostka obce dáva slovo p. Otrísalovi na prezentáciu výstavby nájomných bytov. Pán Otrísal 

hovorí za svojho syna, ktorý vlastní firmu Architektúra a Design O3 s. r. o a oboznámil 

prítomných s činnosťou ich firmy. Konštatuje, ţe sú 2 moţnosti výstavby nájomných bytov. Prvá 

moţnosť je, ţe firma postaví bytovku, štúdia sa musí schváliť obecným zastupiteľstvom, potom 

sa začne pracovať na PD, stavebnom povolení a bytovku postaví. Po skolaudovaní nám pomôţu 

so ţiadosťami na dotáciu a ŠFRD. Financované je to v kombinácií dotácie 40 % a úveru zo 

ŠFRD 60 %. Môţeme ţiadať iba na 12 bytov podľa počtu obyvateľov.  

 

Príchod poslankyne Bc. Júlie Kozánkovej o 19,11 hod. 

 

Druhá moţnosť je, ţe firma postaví bytovku v spolupráci s obcou. Od obce potrebujú pozemok, 

ktorý by si odkúpili, lebo firma musí stavať na svojom pozemku. Bytovka by bola obsadzovaná 

prioritne obcou, ţiadateľmi o byty. Firma nedostáva dotácie ale iba úver zo ŠFRD 80%. Firma sa 

kompletne stará o byty, všetko je na chrbte firmy, sú schopní postaviť bytovku za 6 mesiacov. 

Otázka na p. Otrísla, či sú to holobyty. Odpovedá ţe nie, nakoľko je to zo ŠFRD, musia byť 

postavené tak, aby sa mohli hneď nasťahovať. Starostka poďakovala za prezentáciu p. Otrísalovi.  

 

 

1. bod programu: Otvorenie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Starostka obce PaedDr. Slavomíra Melišová privítala poslancov a občanov prítomných                 

na zasadnutí Obecného zastupiteľstva Obce Dojč. Starostka konštatuje, ţe zastupiteľstvo je 

uznášania schopné, nakoľko je prítomných 5 poslancov. Zároveň dopĺňa posledný bod do 

programu VZN o zrušení ZŠ, MŠ a vytvorení nového právneho subjektu ZŠ s MŠ. 

 

Návrh uznesenia č. 113/2015/UObZ 

ObZ v Dojči schvaľuje: 

Program 7. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Dojči s doplnením programu 

nasledovne: 

medzi body programu 10. a 11. sa vkladá bod VZN, ktorým sa zrušuje ZŠ a MŠ a zriaďuje sa ZŠ 

s MŠ 

Hlasovanie: 

prítomných: 5,      za: 5 proti: 0  zdrţali sa: 0 

 

Starostka navrhuje za zapisovateľku pani Klaudiu Habovú a za overovateľov – Ing. Peter Orság, 

Ing. Pavol Zich. 

 

Návrh uznesenia č. 114/2015/UObZ 

ObZ v Dojči schvaľuje: 

zapisovateľku a overovateľov zápisnice: K. Habovú – zapisovateľka, Ing. Andrej Vician, Ing. 

Pavol Zich - overovatelia 

Hlasovanie: 

prítomných: 5,      za: 5 proti: 0  zdrţali sa: 0 

 

2. bod programu: Kontrola uznesení 

Starostka informuje, ţe sa na minulom zastupiteľstvo schvaľovali VZN-ka, ktoré sú účinné od 

1.6.2015. VZN Prevádzkový poriadok multifunkčného ihriska sa nebude zatiaľ dodrţiavať, 

pokým nebude vybudovaný kamerový systém. O účinnosti budú obyvatelia informovaný 



miestnym rozhlasom. Ohľadom Prevádzkového poriadku pohrebiska starostka informuje, ţe ak 

sa robí úprava alebo výstavba hrobového miesta treba oznamovaciu povinnosť na obecný úrad. 

Ďalej informuje, ţe minulé zastupiteľstvo sme poskytli dotáciu p. Konečnému na akciu „Ukáţka 

bojov 2. sv. vojny a ČSLA“, bolo mu doručené, aby predloţil správu o hospodárení za minulý 

rok. Ohľadom uznesenia o odpredaj pozemku p. Huttovej, starostka informuje, ţe sme ešte 

neodpredali, nakoľko sú tam aj iní vlastníci a je to v rozpracovaní u p. Mikulíkovej.  

 

3. bod programu: Voľba návrhovej komisie 

Starostka určuje členov návrhovej komisie – Bc. Júlia Kozánková, Katarína Čelústková 

 

Návrh uznesenia č. 115/2015/UObZ 

ObZ v Dojči schvaľuje: 

návrhovú komisiu v zloţení: Bc. Júlia Kozánková, Katarína Čelústková 

Hlasovanie: 

prítomných: 5,      za: 5 proti: 0  zdrţali sa: 0 

 

4. bod programu: Záverečný účet obce 
Pani starostka vyzvala účtovníčku obce sl. Marculu Hovančíkovú, aby prezentovala záverečný 

účet obe. Účtovníčka informuje, ţe bol riadne zverejnený. Záverečný účet obce za rok 2014 

pojednáva o rozpočte, ktorý bol štyrikrát zmenený, tieto zmeny boli schvaľované 

zastupiteľstvom,  pojednáva o plnení príjmov a výdavkov, všetko je rozčlenené na beţné, 

kapitálové a finančné operácie. Záverečný účet pojednáva o grantoch, dotáciách, obec mala za 

rok 2014 iba beţné dotácie. Ďalej informuje, ţe je tam popísaná tvorba a pouţitie sociálneho 

fondu, bilancia aktív a pasív, prehľad o poskytnutí dotácií podľa VZN. Obec nemá ţiadny dlh – 

úver, prebytok hospodárenia za rok 2014 sa poniţuje o dopravné ZŠ vo výške 99,00 €, rezervný 

fond je vo výške 93.111,44 €. Ing. Hovančíková konštatuje, ţe sme obec do 2000 obyvateľov, 

preto nehospodárime podľa programového rozpočtu, tak nemusíme ani hodnotiť plnenie 

programu rozpočtu obce. Ďalej informuje, ţe ak chceme čerpať prostriedky z RF, musíme sa 

rozhodnúť do 30.8.2015, nakoľko uţ po tomto termíne ich nie je moţné pouţiť. Na pracovnej 

porade sa dohodlo, ţe si poslanci majú rozmyslieť pouţitie prebytku a o jeho pouţití sa rozhodne 

na augustovom zastupiteľstve.  

 

5. bod programu: Odborné stanovisko hlavného kontrolóra k Záverečnému účtu obce 

Hlavný kontrolór obce Ing. Dušan Frndalovics spracoval k Záverečnému účtu obce stanovisko.  

Plnenie beţných príjmov obce vrátane rozpočtových organizácií k 31. 12. 2014 predstavuje 

108,93%. Daňové príjmy boli oproti rozpočtu vyššie. Stále však pretrvávajú nedoplatky za TKO  

vo výške cca 15.200,00 €, daň z nehnuteľností bola oproti rozpočtu niţšia o cca 7.900,00 €. Obec 

eviduje pohľadávky na daniach z nehnuteľností vo výške cca 15.000,00 €. Plnenie beţných 

výdavkov obce vrátane rozpočtových organizácií k 31. 12. 2014 bolo o cca 22.000,00 € viac ako 

bolo plánované. Hlavný kontrolór odporúča obecnému zastupiteľstvu schváliť záverečný účet a 

celoročné hospodárenie za rok 2014 bez výhrad. 

 

Návrh uznesenia č. 116/2015/UObZ 

ObZ v Dojči  berie na vedomie: 

stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu obce za rok 2014 

Hlasovanie: 

prítomných: 5,      za: 5 proti: 0  zdrţali sa: 0 



Návrh uznesenia č. 117/2015/UObZ 

ObZ v Dojči  schvaľuje: 

záverečný účet obce za rok 2014 a celoročné hospodárenie bez výhrad . 

Hlasovanie: 

prítomných: 5,      za: 5 proti: 0  zdrţali sa: 0 

 

Návrh uznesenia č. 118/2015/UObZ 

ObZ v Dojči  schvaľuje: 

pouţitie prebytku rozpočtovaného hospodárenia na tvorbu RF vo výške 93.111,44 € a následné 

pouţitie na investičné akcie obce. 

Hlasovanie: 

prítomných: 5,      za: 5 proti: 0  zdrţali sa: 0 

 

6. bod programu: Zmena rozpočtu obce Dojč za rok 2015 Rozpočtovým opatrením 

starostky obce č. 4/2015 

Starostka dáva slovo sl. Hovančíkovej aby informovala o 4. zmene rozpočtu. Účtovníčka 

informuje, ţe bude treba upraviť rozpočet, prebytok za rok 2014 sa pouţije na dofinancovanie 

prerábky ZŠ na MŠ, v príjmovej časti príjmy z finančných operácií sa zvýšili o 35.000,00 €, vo 

výdavkovej časti kapitálové výdavky sa zvýšili z 120 000,00 € na 155.000,00 € t.j. celá 

rekonštrukcia ZŠ na MŠ financovaná z rezervného fondu.   

Beţné príjmy ako daň z bytov sa zvýši z 60,00 € na 110,00 €, daň za psa z 735,00 € na 900,00 €, 

TKO z 18.000,00 € na 20.100,00 €, vratky z 600,00 € na 1.300,00 € čiţe celkové beţné príjmy sa 

zvýšia z 765.136,00 € na 768.151,00 €. Pri kapitálových príjmoch je zmena kódu zdroja 41 na 

kód zdroja 43 to sú príjmy ČOV. Celkové rozpočtované príjmy sa zvýšia z 897.276,00 € na 

935.291,00 €.  

Beţné výdavky ako výdavky obecný úrad sa zvýšia náhrady – preventívne prehliadky 

zamestnancov z 0,00 € na 100,00 €, výdavky ochrana pred poţiarmi sa zníţili všeobecný materiál 

z 2.880,00 na 0,00 € a pracovné odevy z 800,00 € na 680,00 € na nákup prepravného vozidla, 

výdavky cestná doprava – všeobecný materiál sa zvýši z 2.500,00 € na 8.700,00 €, výdavky 

telovýchovná jednota elektrika sa zvýši z 460,00 € na 560,00 €, poštovné sa zníţi z 35,00 € na 

10,00 €, všeobecný materiál z 850,00 € na 670,00 €, pracovné odevy z 500,00 € na 335,00 €, 

palivo z 35,00 € na 200,00 €, poplatky z 1.250,00 € na 455,00 €, dotácia z 0,00 na 900,00 €, 

výdavky MŠ – náhrady z 0,00 € na 40,00 €, výdavky ŠJ (MŠ) náhrady z 0,00 na 10,00 €, 

výdavky rodina a deti – rodinné prídavky z 0,00 € na 460,00 €. Beţné výdavky sa zvýšia 

z 660.919,10 € na 664.729,10 €.  

Kapitálové výdavky ako výdavky poţiarna ochrana – nákup dopr. prostriedku z 0,00 € na 

3.000,00 €, výdavky cestná doprava – projektová dokumentácia sa zvýši z 0,00 na 252,00 €. 

Celkové rozpočtované výdavky sa zvýšia z 815.420,10 € na 857.482,10 €. Tieto zmeny boli 

prerokované na finančnej komisii. 

 

 7. bod programu: Stanovisko hlavného kontrolóra k zmene rozpočtu Rozpočtovým 

opatrením starostky obce č. 4/2015 
Hlavný kontrolór obce Ing. Dušan Frndalovics spracoval k 4. zmene rozpočtu stanovisko, kde 

vyčíslil celkové príjmy aj výdavky. Celkové rozpočtované príjmy sa zvýšia o 38.015,00 €, 

celkové rozpočtované výdavky o 42.062,00 €, taktieţ vyčíslil predpokladaný výsledok 

hospodárenia po 4. zmene rozpočtu za rok 2015 v sume 77.808,90 €. Hlavný kontrolór obce 

konštatuje, ţe 4. zmena rozpočtu za rok 2015 sa pripravila v súlade so zákonom o rozpočtových 



pravidlách, preto navrhuje 4. zmenu rozpočtu za rok 2015 schváliť.  Pani starostka dáva návrh na 

uznesenia. 
 

Návrh uznesenia č. 119/2015/UObZ 

ObZ v Dojči  berie na vedomie: 

 stanovisko hlavného kontrolóra k 4. zmene rozpočtu v roku 2015 

Hlasovanie: 

prítomných: 5,      za: 5 proti: 0  zdrţali sa: 0 

 

Návrh uznesenia č. 120/2015/UObZ 

ObZ v Dojči schvaľuje: 

navrhovanú 4. zmenu  rozpočtu obce na rok 2015  

Hlasovanie: 

prítomných: 5,      za: 5 proti: 0  zdrţali sa: 0 

 

8. bod programu: Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na II. polrok 2015 

Starostka obce dáva slovo hl. kontrolórovi Ing. Dušanovi Frndalovicsovi. Hlavný kontrolór 

predkladá v súlade so zákonom č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov  plán kontrolnej činnosti na II. polrok 2015: kontrola registratúry za rok 

2014, zosúladenie daní na základe vzniknutej nepriaznivej situácie, vypracovanie odborné 

stanoviska k návrhu rozpočtu za rok 2016, mimoriadne kontroly na základe poţiadaviek 

obecného zastupiteľstva, účasť na konferencii Zdruţenia hlavných kontrolórov SR, účasť na 

iných školeniach.  

Pani starostka informovala o návrhu pani Mikulíkovej,  aby hl. kontrolór skontroloval všetky 

zmluvy. P. Frndalovics konštatuje, ţe to bude druhá priorita, nakoľko dlho trvá zaktualizovanie 

daňových poplatníkov, chýbajú rozhodnutia, musia sa porovnávať štyri veci naraz.  

 

Návrh uznesenia č. 121/2015/UObZ 

ObZ v Dojči schvaľuje 

Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 2. polrok roku 2015 

Hlasovanie: 

prítomných: 5,      za: 5 proti: 0  zdrţali sa: 0 

 

9. bod programu: Rôzne 

Starostka obce informuje, ţe sme boli od audítorky Ing. Urbanovej upozornení, ţe na začiatku 

roku sme schválili uznesenie č. 20/2014 rozpočet na rok 2015 bez formulky bez programovej 

štruktúry. Dopĺňame uznesenie. 

 

Návrh uznesenia č. 122/2015/UObZ 

ObZ v Dojči  dopĺňa: 

Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Dojči č. 20/2014/UObZ nasledovne: 

Bodka za vetou sa mení na čiarku za ktorú sa dopĺňajú slová: „bez programovej štruktúry.“ 

Hlasovanie: 

prítomných: 5,      za: 5 proti: 0  zdrţali sa: 0 

 

Starostka konštatuje, nakoľko sa zistilo, ţe na liste vlastníctve nefiguruje iba pani Huttová, ale je 

tam 5 ľudí, tak sa musí doplniť uznesenie z minulého zastupiteľstva. Dáva návrh na uznesenie 



 Návrh uznesenia č. 123/2015/UObZ 

ObZ v Dojči  dopĺňa: 

Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Dojči č. 50/2015/UObZ nasledovne: 

v prvej vete za slová pani Eve Huttovej dopĺňa slová: „a ostatným spoluvlastníkom“ podľa LV. 

Hlasovanie: 

prítomných: 5,      za: 5 proti: 0  zdrţali sa: 0 

 

- čistenie potoka - informácia 

Starostka informuje, ţe sa momentálne na dva týţdne prestalo s čistením potoka, nakoľko sa 

staval múr pri p. Šuchovej, tri dni sa búralo, dnes sa dokončilo. Nezamestnaní čistili iba od trávy 

a uţ od pondelka sa začne upravovať aj breh. 

- Dolinský potok a žumpové splašky, príprava VZN 

Starostka informuje, ţe do potoka bolo vypustené niečo, boli sme na to upozornení od p. Lenárda. 

Zistilo sa, ţe to bolo z bytovky č. 389, starostka obce konštatuje, ţe keď sa takého niečo naskytne 

treba zavolať políciu a polícia zavolá ţivotné prostredie, ktoré odoberie vzorky. Obyvatelia 

bytovky sa odvolávali, ţe to bola iba voda z kúpelky atď.. Dali sme sťaţnosť na odbor ŢP, ale ak 

sa obyvatelia nepriznajú, nič s tým neurobia ak nemáme zobrané vzorky. Zároveň Ing. Dynka si 

vyţiadal, aby obec predloţila VZN o ţumpách. Vo VZN by malo byť zapracované, ţe v ústí do 

potoka nesmie byť zvedená ţiadna voda ako napr. z kúpelky, kuchyne... môţe byť iba daţďová 

voda, sú nám ochotní pomôcť s vypracovaním VZN. VZN o ţumpách bude včas zverejnené na 

úradnej tabuli aj na web stránke. P. Vician konštatuje, ţe to pre celú obec bude likvidačné 

a nemáme financie, aby sme pomohli občanom. Starostka konštatuje, ţe kaţdá obec by mala mať 

toto VZN.  

   

Návrh uznesenia č. 124/2015/UObZ 

ObZ v Dojči berie na vedomie 

Informáciu o čistení potoka a príprave VZN o žumpách 

Hlasovanie: 

prítomných: 5,      za: 4 proti: 1 (p. Vician)  zdrţali sa: 0 

 

- informácia – priebeh prác v ZŠ 

Starostka informuje, ţe dňa 1. júna 2015 sme odovzdali stavenisko, sú uţ postavené priečky, na 

prízemí sa búra a aj priečka hore. Stavajú sa zásteny, búrajú sa hygienické zariadenia, v pondelok 

sa budú meniť okná. Školský rok by sme mali otvoriť od 2. septembra 2015. Pripravuje sa aj 

trieda pre deti dvojročné, okrem týchto 3 tried bude vytvorená izolačka, zborovňa, kabinet, 

práčovňa, veľká jedáleň a výdajňa jedla. Kaţdú stredu je kontrolný deň.  

 

Návrh uznesenia č. 125/2015/UObZ 

ObZ v Dojči berie na vedomie 

Informáciu o priebehu práce pri rekonštrukcii ZŠ na MŠ 

Hlasovanie: 

prítomných: 5,      za: 5 proti: 0  zdrţali sa: 0 

 

- žiadosti  

TJ Druţstevník Dojč si podal dňa 16. júna ţiadosť o poskytnutie dotácie na činnosť a prevádzku 

na jesennú časť súťaţného ročníka 2015/2016 vo výške 900,00 €. K ţiadosti chýba správa 

o hospodárení, musia ju ešte doloţiť. Starostka konštatuje, ţe je to vyhovujúca ţiadosť, nakoľko 



podporujú rozvoj športu v obci. Dáva návrh na uznesenie.  

 

Návrh uznesenia č. 126/2015/UObZ 

ObZ v Dojči súhlasí: 

so ţiadosťou o poskytnutie mimoriadnej dotácie pre TJ Druţstevník Dojč vo výške 900,- €. 

Dotácia bude poskytnutá v zmysle VZN č. 4/2015 o dotáciách. Obecný úrad vyzve TJ 

Druţstevník Dojč na doplnenie dokladov ţiadosti v zmysle VZN č. 4/2015. 

Hlasovanie: 

prítomných: 5,      za: 5 proti: 0  zdrţali sa: 0 

 

Ďalej si TJ Druţstevník Dojč podal ţiadosť na tanečnú zábavu na deň 5.7.2015 v čase od 20,00 

do 2,00 hod. Starostka informuje, ţe 5.7.2015 je nedeľa a nesúhlasí so zábavami v nedeľu, lebo 

ľudia pracujú v pondelok, buď nech sú v sobotu alebo v nedeľu iba do 24,00 hod. P. Zich 

informuje ţe turnaj končí o 19,00 hod. potom tombola a neoplatilo by sa im to iba do 24,00 hod 

v nedeľu.  Bol zvyk ţe sa nevyberal poplatok za ţeny a deti, ale v sobotu by sa vyberal, keby sa 

to schválilo na sobotu. Starostka dáva návrh na uznesenie 

 

Návrh uznesenia č. 127/2015/UObZ 

ObZ v Dojči súhlasí: 

S tanečnou zábavou, ktorá sa uskutoční po 15. ročníku futbalového turnaja AXIAL CUP  

v nedeľu 5.7.2015 do 24,00 h. 

Hlasovanie: 

prítomných: 5,      za: 2 (p. Vician, sl. Gajarová) proti: 3 (p. Čelústková, p. Kozánková, p. Zich)                         

                              zdrţali sa: 0 

Nakoľko sa neschválilo, starostka dáva návrh na zrušenie tohto uznesenia. 

Návrh uznesenia č. 128/2015/UObZ 

ObZ v Dojči ruší: 

uznesenie č. 127/2015/UObZ. 

Hlasovanie: 

prítomných: 5,      za: 5 proti: 0  zdrţali sa: 0 

 

Nový návrh na uznesenie 

 

Návrh uznesenia č. 129/2015/UObZ 

ObZ v Dojči súhlasí: 

s tanečnou zábavou, ktorá sa uskutoční po 15. ročníku futbalového turnaja AXIAL CUP  

v nedeľu 5.7.2015 do 02,00 hod. 
Hlasovanie: 

prítomných: 5,      za: 3 (p. Zich, p. Kozánková, p. Čelústková)  proti: 1 (sl. Gajarová)  

                              zdrţali sa: 1 (p. Vician) 

 

Hasiči Dojč ţiadajú o zapoţičanie budovy TJ Dojč na sobotu 8.8.2015, kedy sa bude konať nočná  

hasičská súťaţ „O putovný pohár starostky obce Dojč“ spojená s diskotékou, ktorá sa uskutoční 

v sobotu 8.8.2015 od 20,00 do 02,00 hod.  

 

 



Návrh uznesenia č. 130/2015/UObZ 

ObZ v Dojči súhlasí: 

S nočnou hasičskou súťaţou „O putovný pohár starostky obce Dojč“ spojenú s diskotékou, ktorá 

sa uskutoční v sobotu 8.8.2015 od 20,00 h do 02,00h. 

Hlasovanie: 

prítomných: 5,      za: 5 proti: 0  zdrţali sa: 0 

 

Rodičovské zdruţenie Dojč si poţiadalo o schválenie diskotéky s vypúšťaním lampiónov, ktorá 

sa uskutoční 15.8.2015 od 16,00 do 02,00hod, ďalej na vianočnú dedinku spojenú s Mikulášskym 

príchodom v kultúrnom dome v Dojči, ktorá sa uskutoční 5.12.2015 a ţiadosť na Maškarný ples 

pre deti a večer Maškarný ples pre dospelých v KD Dojči 16.1.2016. Starostka dáva návrh na 

uznesenia 

 

Návrh uznesenia č. 131/2015/UObZ 

ObZ v Dojči súhlasí: 

S rozlúčkou s prázdninami spojenú s diskotékou a vypúšťaním lampiónov šťastia, ktorá sa 

uskutoční v sobotu 15.8.2015 od 16,00 h do 02,00h. 

Hlasovanie: 

prítomných: 5,      za: 5 proti: 0  zdrţali sa: 0 

 

Návrh uznesenia č. 132/2015/UObZ 

ObZ v Dojči súhlasí: 

S vianočnou dedinou spojenou s Mikulášskym príchodom v kultúrnom dome v Dojči, ktorá sa 

uskutoční v sobotu 5.12.2015. 

Hlasovanie: 

prítomných: 5,      za: 5 proti: 0  zdrţali sa: 0 

 

Návrh uznesenia č. 133/2015/UObZ 

ObZ v Dojči súhlasí: 

S Maškarným plesom pre deti a večer s Maškarným plesom pre dospelých, ktoré sa uskutoční 

v sobotu 16.1.2016 v kultúrnom dome v Dojči. 

Hlasovanie: 

prítomných: 5,      za: 5 proti: 0  zdrţali sa: 0 

 

10. bod programu: Informácia o činnosti  starostky  

- starostka oboznamuje prítomných, ţe pri odovzdávaní stavby sa naskytol problém 

s dokumentáciou, nemohli sme posunúť priečky, nakoľko by to bol zásadný zásah do 

konštrukcie, všetky dvere sa otvárajú proti smeru úniku, sú tam rozvody studenej a teplej vody, 

deti majú mať iba jeden rozvod, rušilo sa celkom 11 umývadiel, naskytol sa problém so 

zatekaním steny, okná sú 240 cm široké a radiátory majú 3 m, tak sa budú zmenšovať, starostka 

konzultovala s Ing. P. Leškom PD, uţ je to v poriadku. Následne sa nerátalo s rekonštrukciou 

bleskozvodu, podľa normy máme mať 16 ks zvodov, máme 6 zvodov a funkčné sú iba 2, projekt 

vypracuje p. Pištánek, urobí ho zdarma, nakoľko pochádza z Dojča. Starostka obce navrhla firme 

ukončenie prác z 31.7.2015 na 7.8.2015 z dôvodu nedostatočnej projektovej dokumentácie. 

- pri čistení potoka sa pouţil postrek, nepomohol 

- dom po Martinkovičoch je uţ zbúraný 

- ohľadom parkoviska sa musia neceniť obrubníky záhradné, cestné a prechodné, nemáme 



nazývať „parkovisko“, ale „spevnená plocha parkovisko“, projekt bol odovzdaný dopravnému 

inšpektorátu 

- starostka dávala naceniť dopravné značky 

- starostka informuje, ţe zúčastnila sa valného zhromaţdenia pozemkových úprav, boli tam 2 

pripomienky, ktoré sa nedali vyriešiť, bude to kraj riešiť, do mája 2016 budú tieto úpravy 

zapísané 

- bol tu p. Lasica, ktorí urobil obhliadky bytov, zatiaľ nepredloţil ţiadne papiere 

- starostka sa zúčastnila stretnutia  starostov v Tatrách, kde bol predstavený program Urbis, 

stretnutie prokurátorov ohľadom právneho vedomia starostov 

- konalo sa stretnutie s majiteľmi na Záhumeniciach  

- starostka komunikovala s p. Švárnym, ktorý bol na obhliadke verejného osvetlenia, nevyšlo 

nám verejné osvetlenie cez agentúru, máme 3 ponuky uvidíme ako to dopadne 

- starostka informuje, ţe PD na trafostanicu od p. Patáka posunula p. Félixovi na ZSEDIS 

- vyzdvihla náradie od úradu práce 

- mali sme kontrolu na matriku od p. Bittnerovej, Silvia bola matrikárka, ešte potrebujeme niečo 

dopodpisovať od nej 

- Ing. Urbanová bola na konzultácii ohľadom auditu za rok 2014, upozornila nás, ţe nakoľko sa 

bude meniť ZŠ na ZŠ s MŠ, musí byť k 31.8.2015 mimoriadna uzávierka na obci aj v škole, účty 

na škole musia byť nulové 

- z ministerstva máme uţ doklad o zrušení ZŠ a vytvorení ZŠ s MŠ, bolo vyhlásené výberové 

konanie na riaditeľa školy, termín výberového konania pravdepodobný bude 6. augusta 2015 

- starostka informuje, ţe spolu s účtovníčkou obce boli v Smrdákoch na prezentácií programu 

Urbis, prešli by sme naň po mimoriadnej uzávierke od 1.9.2015, obsahuje evidenčný balík ako 

dane a poplatky, účtovný balík ako účtovníctvo, mzdy 

- na multifunkčnom ihrisku sa bude inštalovať kamerový systém začiatkom júla 2015 

- momentálne sa vypracováva monitorovacia správa na revitalizáciu verejných priestranstiev 

- pani starostka mala stretnutie s p. Budovičom ohľadom aktualizácie rozpočtu kanalizácie, nedal 

sa celý rozpočet, ale iba na dokončenie smer Kolónia a priľahlé uličky 

- stretnutie s p. Kondrlom ohľadom zamerania a vytýčenia ČOV 

- Ing. Kopecká vypracováva PD ku spevnenej ploche parkoviska a dokončuje aj PD k domovu 

dôchodcov 

- starostka informuje, ţe do domácností boli dané ankety od p. Gergeľovej na plán hospodárskeho 

rozvoja obce a tieto ankety sa dajú aj elektronicky vyplniť na našej webovej stránke 

- dnes organizoval pán Thebery stretnutie po 60. rokoch v škole, zúčastnili sa naši občania ako p. 

Terézia Línková, Rudolf Burík, malo sa ich zísť 75 ale prišlo 24 

- starostka obce informuje, ţe pracovníčke Silvii Melišovej dala okamţité skončenie pracovného 

pomeru, a zároveň bolo na ňu podané trestné oznámenie na prokuratúru, bliţšie informácie 

starostka nebude poskytovať do skončenia vyšetrovania. 

 

Návrh uznesenia č. 134/2015/UObZ 

ObZ v Dojči berie na vedomie: 

Informáciu o starostky o jej činnosti v období od 22.5. do 18.6.2015 

Hlasovanie: 

prítomných: 5,      za: 5 proti: 0  zdrţali sa: 0 

 

11. bod programu: VZN, ktorým sa zrušuje ZŠ a MŠ a zriaďuje sa ZŠ s MŠ 

Hlavný kontrolór zistil, ţe podľa zákona môţe  trojpätinové zastupiteľstvo schvaľovať VZN.  



Starostka informuje, ţe VZN, ktorým sa zrušuje ZŠ a MŠ a zriaďuje sa ZŠ s MŠ, ktoré je  

vytvorené na základe ministerstva školstva sa mierne vydáva v rozpore so zákonom, nakoľko  

nebolo vyvesené. Starostka číta celé VZN viď.  príloha. 

 

Návrh uznesenia č. 135/2015/UObZ 

ObZ v Dojči súhlasí: 

so VZN, ktorým sa zrušuje Základná škola Dojč č.137 a Materská škola Dojč č.139 a zriaďuje sa 

Základná škola s materskou školou Dojč č. 137. 

Hlasovanie: 

prítomných: 5,      za: 5 proti: 0  zdrţali sa: 0 

 

12. bod programu: Interpelácie občanov 

Starostka obce vyzýva občanov, ktorí majú pripomienky. Pani Kuţlíková veľmi vítala, ţe sa musí 

ohlasovať úprava alebo výstavba hrobového miesta, nakoľko je tam hrozná anarchia. Padla 

otázka na hlavného kontrolóra o výbere daní k 31.12.2014. Hlavný kontrolór konštatoval, ţe 

nedoplatky na dani z nehnuteľnosti cca 15.000,00 € a TKO cca 15.177,33 € čiţe spolu cca 

30.000,00 €. Starostka informuje, ţe rieši dane s OMS, poprosila ich či nám naskenujú 

rozhodnutia o vyrubení dane, ktoré nám chýbajú a zistili sme, ţe za rok 2013 vychádza 

nedoplatok, nerátalo sa s týmito peniazmi, tak by sme ich pouţili na kúrenie do KD.  

 

Príchod poslankyne p. Antónie Mikulíkovej o 21,10 hod. 

 

Starostka obce informuje, ţe sa kontrolujú dane od 1.2.2008 a za rok 2015 bude musieť kaţdý 

podať znovu daňové priznanie, musia priloţiť nájomné zmluvy, je v tom veľký neporiadok. Keď 

budú odkontrolované, pôjdu ľudom výzvy. Pani Polláková sa pýta, aký je stav na účtoch, 

starostka pripravia sa na budúce zastupiteľstvo. Ešte dotaz či by sme z prebytku hospodárenia 

neodloţili nejaké peniaze na kanalizáciu, starostka konštatuje, ţe sa neoplatí mať peniaze na účtu, 

musíme ich točiť. Informuje, ţe dostala anonymný list, ţe sa vyrubujú všetky stromy, lipy 

a brezy. Pán Čelústka a pán farár potvrdili, ţe smreky nemajú čo v areáli robiť, majú tam byť iba 

listnaté stromy, vysadila sa tam jedna lipa. Ak by sa náhodne zrezali, určite by tam bola náhrada. 

Lipa v areáli kostola je úplné dutá, konzultovala to aj starostka s občianskym zdruţením Kozel, 

nemajú s tým problém.  

 

13. bod programu: Diskusia 

Starostka otvára diskusiu a dáva priestor na otázky. Pán Novotníček sa pýta ako dopadol spor p. 

Závodný, p. Slovák a p. Masaryková ohľadom bránky. Starostka informuje, ţe hovorila aj s p. 

Rázikom, a tieţ si pamätá, ţe tá bránka tam bola. P. Slovákovi ide list, aby vrátil obecnú bránku, 

oni tvrdia, ţe je to ich bránka, tak si ju zobrali. Dotaz poslankyne p. Čelústkovej, aký je program 

Urbis, starostka informuje, ţe je to spoločnosť MADE, banskobystrická firma. V 

programe Topset nastávajú chyby ako napr. potrebujeme vytlačiť výkaz o plnení rozpočtu 

a všetky výdavky zmizli, volali sme programátorke, majú hottline iba  2 hodiny denne, nestíhajú, 

maximálne môţeme napísať e-mail.  

 

14. bod programu: Uznesenia 

Pani Júlia Kozánková zhrnula a prečítala uznesenia, ktoré schválili poslanci na 7. riadnom 

zasadnutí Obecného zastupiteľstva Obce Dojč. 

 



Starostka konštatuje, ţe nám chýba ešte jedno uznesenie ohľadom pouţitia sumy z RF. Dáva 

návrh na uznesenie.  

 

Návrh na uznesenie č. 136/2015/UObZ 

ObZ v Dojči schvaľuje 

pouţitie sumy 155.000,00 z rezervného fondu na rekonštrukciu ZŠ na MŠ. 

Hlasovanie: 

prítomných: 6,      za: 6 proti: 0  zdrţali sa: 0 

 

15. bod programu : Záver 

 

Starostka informovala, ţe najbliţšie stretnutie bude 28.8.2015 

 

Starostka ukončuje zasadnutie obecného zastupiteľstva a ďakuje za účasť. 

 

Zasadnutie ukončené o 21:50 hod. 

 

 

 

Zapisovateľka: Klaudia Habová                        ................................................................................. 

 

Overovatelia:   Ing. Andrej Vician                    ................................................................................. 

 

                         Ing. Pavol Zich                         ................................................................................ 

 

Starostka obce: PaedDr. Slavomíra Melišová    .......................................................................... 

 


